
Protokół Nr XXX/16
sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 31 października 2016r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  11:00  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 13 radnych. 
Nieobecni byli Pan Marek Szopa i Pan Arkadiusz Wilgosz

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej-Pani Monika Żogalska dokonała otwarcia XXX sesji Rady Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdziła, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXX sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Lubińskiego prowadzenia zadań publicznych z zakresu
zarządzania drogami powiatowymi na terenie gminy Rudna;
2) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Redlice;
3) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Chełmek Wołowski;
4) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dębiec;
5) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Tymowa;
6) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Parszowice;
7) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Przychowa;
8) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sitno;
5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XXVIII z dnia z dnia 30 wrzesnia 2016 roku:
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
10.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
11.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 3   Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są uwagi do porządku obrad. 

Dyrektor  Departamentu  Rozwoju Pan  Dariusz  Stasiak  z  upoważnienia  Burmistrza  zgłosił  wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów w sprawie: 1) zmian w budżecie Miasta i Gminy
Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia
2015 roku ; 2) Lokalnego programu wyrównywania szans edukacyjnych dla dzieci i młodzieży z terenu
Gminy  Ścinawa  ;  3)  Regulaminu  udzielania  wsparcia  materialnego  uczniom  w  ramach  Lokalnego



programu wyrównywania szans edukacyjnych dla dzieci i młodzieży z terenu Gminy Ścinawa.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła nowy porządek obrad.

Następnie Przewodniczący przedstawił nowy porządek obrad XXX sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Lubińskiego prowadzenia zadań publicznych z zakresu
zarządzania drogami powiatowymi na terenie gminy Rudna;
2) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Redlice;
3) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Chełmek Wołowski;
4) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dębiec;
5) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Tymowa;
6) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Parszowice;
7) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Przychowa;
8) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sitno;
9) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku;
10) Lokalnego programu wyrównywania szans edukacyjnych dla dzieci  i  młodzieży z terenu Gminy
Ścinawa;
11)Regulaminu  udzielania  wsparcia  materialnego  uczniom  w  ramach  Lokalnego  programu
wyrównywania szans edukacyjnych dla dzieci i młodzieży z terenu Gminy Ścinawa;
5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XXVIII z dnia z dnia 30 września 2016 roku:
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
10.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
11.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1. wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Lubińskiego prowadzenia zadań publicznych z zakresu
zarządzania drogami powiatowymi na terenie gminy Rudna:

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały wraz z autopoprawką.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-2) podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia
zgody  na  przyjęcie  od  Powiatu  Lubińskiego  prowadzenia  zadań  publicznych  z  zakresu
zarządzania drogami powiatowymi na terenie gminy Rudna.

Ad.4.2. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Redlice:



Pani Dominika Górnicka przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Redlice.

Ad.4.3. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Chełmek Wołowski:

Pani Dominika Górnicka przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Chełmek Wołowski.                               

Ad. 4.4. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dębiec:

Pani Dominika Górnicka przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dębiec.

Ad. 4.5. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Tymowa:

Pani Dominika Górnicka przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Tymowa.



Ad. 4.6. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Parszowice:                      

Pani Dominika Górnicka przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Parszowice.

Ad. 4.7. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Przychowa:

Pani Dominika Górnicka przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Komisja Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Przychowa.

Ad. 4.8. zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sitno:

Pani Dominika Górnicka przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Komisja Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sitno.

Ad. 4.9.   zmian w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady
Miejskiej w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawia Pani Marzena Dawedowska przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie zmian
w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej



w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku.

Ad. 4.10. Lokalnego programu wyrównywania szans edukacyjnych dla dzieci i młodzieży z terenu
Gminy Ścinawa.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Komisja  Zdrowia  Pomocy  Społecznej,  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
Lokalnego  programu  wyrównywania  szans  edukacyjnych  dla  dzieci  i  młodzieży
z terenu Gminy Ścinawa.

Ad. 4.11. Regulaminu udzielania wsparcia materialnego uczniom w ramach Lokalnego programu
wyrównywania szans edukacyjnych dla dzieci i młodzieży z terenu Gminy Ścinawa.

Dyrektor  Departamentu  Rozwoju  Pan  Dariusz  Stasiak  przedstawił  projekt  uchwały  wraz
z autopoprawką.

Komisja  Budżetu,  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Komisja  Zdrowia,  Pomocy  Społecznej,  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
Regulaminu udzielania wsparcia materialnego uczniom w ramach Lokalnego programu
wyrównywania szans edukacyjnych dla dzieci i młodzieży z terenu Gminy Ścinawa.

Ad. 5.  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:

1) Nr XXVIII z dnia z dnia 30 września 2016 roku;

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję do protokołu. Brak uwag. Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła protokół Nr XXVIII z dnia 30
września 2016 r.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

W. Jagiełło:
Dlaczego  nie  ma  plakatów,  afiszów informujących  o  meczach  MKS „ODRA”  Ścinawa,  ponieważ  są



bardzo duże rozbieżności w informacjach o terminach meczów. 

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Panie Radny organizatorem spotkań jest Miejski Klub Sportowy „ODRA” Ścinawa a nie gmina, więc
pytanie powinno skierowane do prezesa klubu, ale oczywiście przekażę. Klub informuje mieszkańców
o meczach poszczególnych drużyn, czasami są przesunięcia z dnia na dzień, ponieważ są różne sytuacje
i nie zawsze uda się zareagować. 

I. Chrystyna:
W zeszłym tygodniu w Tymowej jeździł samochód, który łatał dziury czy ten samochód miał również
poprawić wjazdy ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nie,  jeżeli  chodzi  o  wjazdy  to  będzie  wykonane  inną  technologią  i  będą  realizowane  przy  okazji
wyrównywania i uzupełnień w miejscowości Parszowice, Zaborów a także w Ręszowie.

J. Szebeszowicz:
1) Panie Burmistrzu chciałem spytać odnośnie parku w Zaborowie, dlaczego nie są kontynuowane prace
porządkowe ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Być  może  ze  względów  organizacyjnych  jak  również  brak  dyrektora  ZGK  w  pracy  spowodował
przerwanie tych prac.

2) Mam pytanie w związku ze świetlicą i toaletami przy świetlicy w Zaborowie, które przeciekają i strop
nie nadaje się już do niczego. Świetlica zastawiona jest regałami i książkami ze szkoły co uniemożliwia
korzystanie mieszkańcom ze świetlicy jak i toalet. Czy da się coś z tym zrobić ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W przyszłym roku zajmiemy się świetlicą w Zaborowie skoro jest taki stan kryzysowy tego obiektu. Na
świetlicę  w Zaborowie też  mamy dokumentację projektową i  dokumentacja  ta  pokazuje  koszty  na
900 000 zł. Jeżeli chodzi o cały obiekt jak wiecie Państwo zajmujemy się kompleksowo remontowaniem
obiektów razem z ogrzewaniem, modernizacją i zagospodarowaniem terenu. To jest najwyższa kwota
jaka wynika z kosztorysów, ale nie podjęliśmy jeszcze decyzji jeżeli chodzi o remont tego obiektu. Na
pewno nie będziemy robić częściowych  napraw, ponieważ chcemy wejść i za jednym razem zakończyć
prace.  Decyzje  jakie  będą inwestycje  dostaniecie  Państwo w wykazie  zadań inwestycyjnych  do  15
listopada przy okazji przekazania budżetu. Projekty o których mowa to kwota 7 000 000 zł oprócz tych,
które są teraz realizowane.

H. Kozak
Mam pytanie odnośnie wyrównywania masą bitumiczną dróg w Ścinawie. Kto powinien sprzątać po tej
masie, ponieważ przy krawężnikach jest bardzo dużo piasku np.: na ul. Mickiewicza wzdłuż całej ulicy
jest kamień, który utrudnia jazdę rowerzystom.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W ramach bieżącego utrzymania dróg, czyli takie sprzątanie, które realizuje ZGK powinno być zgrane
z wykonywaniem takich prac, ponieważ w inny sposób ciężko będzie to zrealizować. Postaramy się
zgrać te prace, żeby nie było takich sytuacji.

M. Ratajczak:
Chciałam zapytać o budynek po GS, czy będzie tam coś robione i w jakim terminie ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W tej chwili  tworzymy dokumentację projektową, jak wiecie Państwo wywłaszczyliśmy ten budynek
z trwałego zarządu i staliśmy się dysponentem tej nieruchomości i projektujemy w tej chwili ten obiekt
w uzgodnieniu z konserwatorem zabytków. Docelowo planujemy tam budynek użyteczności publicznej,
który  ma  lokalizować  MGOPS  plus  stowarzyszenia,  które  mają  być  przeniesione  z  pałacyku.  A  na



parterze być może sklep, toalety i punkt informacji turystycznej z produktem lokalnym. Jeżeli chodzi
o termin to jest uzależniony też od projektu, który tworzymy też po to aby złożyć wniosek o środki
zewnętrzne. Modernizacja tego obiektu to są nie małe pieniądze, ponieważ widzimy w jakim jest stanie.
W momencie ukończenia dokumentacji projektowej poznamy realny koszt tego zadania i też umożliwi
nam  ubieganie  się  o  środki  finansowe.  Termin  wykonania  dokumentacji  projektowej  wydłuża  się
z uwagi na uzgodnienia  z konserwatorem, który nie chce zgodzić się na pewne kwestie.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak
My chcemy rozebrać ten budynek i wybudować nowy a konserwator zabytków nie wraża na to zgody,
chce to wyremontować, ale tam nie ma już co remontować są tam drewniane stropy, więc podczas
rozbiórki prawdopodobnie zawalą się. Odwołaliśmy się od decyzji, którą wydał konserwator zabytków
w tej sprawie do ministra kultury. Dopóki nie zostanie rozstrzygnięty spór z konserwatorem zabytków to
projektant nie może prowadzić prac, ponieważ nie jest określone w jakim zakresie ma to robić.

M. Ratajczak:
Budynek ten stwarza już zagrożenie.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Tak, oczywiście mamy tego świadomość, dlatego też chcemy go rozebrać.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Dlatego nie chcemy go remontować, ponieważ planujemy inne stropy, być może winda w środku bo
budynek jest wysoki. Konserwator zabytków sugeruje, żeby zostawić mury wkoło i w środku na nowo
realizować, co dla wykonania jest droższe. Tańsza wersja jest taka żeby rozebrać budynek i wybudować
na nowo odtwarzając wygląd tego budynku i właśnie w tym miejscu mamy spór z konserwatorem
zabytków.

Cz. Jastrzębski:
Czy przetargi na kanalizację będą ogłaszane jeszcze w tym roku ?

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
W tej  chwili  prowadzimy prace nad uszczegółowieniem programu funcjonalno-użytkowego.  Właśnie
dzisiaj  przemieszcza  się  po  naszej  gminie  człowiek,  który  weryfikuje  nasze  założenia  wobec
rzeczywistości i szerszych zamierzeń inwestycyjnych o których już wspominałem. Myślę, że do dwóch
miesięcy taki dokument będzie gotowy, taki dokument musi być aby w miarę precyzyjnie określić to co
ma zaprojektować i wykonać wykonawca. Więc aby było jak najmniej sporów to trzeba precyzyjnie
dopracować to czego oczekujemy. W związku z tym żadne prace kanalizacyjne nie będą prowadzone.
Może się uda w grudniu ogłosić przetarg na inwestycję, ale raczej przełom stycznia, lutego patrząc
realnie na zadanie, które przed nami stoi. Już za chwilę będą prowadzone prace geologiczne, im więcej
szczegółów  tym mniej sporów i kosztów.

Ad. 7. Wolne wnioski.

M. Ratajczak:
W związku  z  tym,  iż  mija  dwa lata  kadencji  Burmistrza  jak  i  Radnych  może byśmy zorganizowali
spotkanie, tak zwany półmetek na którym moglibyśmy podsumować naszą pracę.

Chciałabym jeszcze podziękować za deklarację remontu chodnika koło PKP.

Ad.8. Zapytania sołtysów.

A. Sajak:
Chciałem spytać czy byłaby taka możliwość, żeby sesja była w godzinach późniejszych np.: o 15:00 lub
16:00 chociaż co dwa miesiące. Jest to też prośba innych sołtysów.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:



Proszę pamiętać, że w sesje zaangażowani są pracownicy urzędu, ale na sesjach są też sołtysi np.:
z Dąbrowej, Zaborowa, Dziesławia, godziny są ustalane również dla sołtysów. Musimy pamiętać, że
sesje odbywają się przynajmniej raz w miesiącu więc można to jakoś pogodzić.

M. Ratajczak:
Jeżeli wybieracie sołtysa to musicie wiedzieć czy będzie dyspozycyjny czy nie, a jak sołtys nie może to
kogoś z Rady Sołeckiej wydelegować na sesję.

M. Żogalska:
Ale są też konwenty sołtysów co jakiś czas i dyżury radnych.

Ad.9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.

Brak uwag.

Ad.11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Działając w oparciu o § 12 ust. 2 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu
Miasta i Gminy Ścinawa na wszystkie zapytania i interpelacje na które nie udzielono odpowiedzi zostaną
udzielone na piśmie.

Ad.   12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Wszyscy radni otrzymali  zaproszenie, więc bardzo proszę o uczestnictwo w obchodach Narodowego
Święta Niepodległości dnia 11 listopada o godzinie 11:00   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Ścinawie o godz.
11:55  zamknęła  obrady  XXX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  w  VII  kadencji  2014-2018.  Na  tym
protokół zakończono.  

                                                                                                  Obradom przewodniczyła:  
                                                                                             Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej

                                                                                                   w Ścinawie   
              

                                                                                                      Monika Żogalska             

          

Protokołowała: Klaudia Stachów


